
REFERAT 

 
 

Idrættens Hus, 23. januar 2018 

 

FU-møde 

15. november 2017 kl. 17.30 
SVBK kontor (Idrættens Hus) 
 
 
Deltagere: Tobias Harpsøe, Mie Nonbo Holck, Per Hansen og Christina Cassone (referent) 
Afbud:   
 
 

1 Orientering formand 

 Tobias orienterede fra sidste bestyrelsesmøde. 

2 Orientering FU-medlemmer & kredssekretær 

 i.a.b. 

3 Økonomi 

 • Regnskab 2017 
 
Fokuspunkter 
Regnskabet er opdateret t.o.m. oktober. CC har også prøvet at lave et overslag for hvad der skal 
forventes for de resterende måneder af året. 
De samlede konti for gebyrer (Kampflytninger, protest, bøder, dommerbøder) er samlet set 
lavere end budget. Kampflytninger er især noget lavere end budget, mens de andre bøder ligger 
overbudget. 
Kontingenterne rammer budgettet, mens turneringsgebyrer ligger under. Det skyldes nok de 
mange hold der er nye og betaler ½ kontingent. 
 
Der er også ryddet op i nogle af de konti som ikke har haft posteringer de sidste 3 år. 

 

• Budget 2018 
 
Alternative stævner: vi vil gerne sætte deltagergebyret ned til 200,- (fra 300,- pr. hold) fra foråret 
2018. 
 
Diverse projekter: til bestyrelsesseminaret 14/1 skal vi lave en plan over hvordan projektpengene 
skal bruges i 2018. 
 

4 Næste møde 

 Sammen med næste bestyrelsesmøde 

5 Evt. 

 Pleje af de frivillige ledelsen i form af julegaver og tøj. 
 

 
 
Venlig hilsen, 
 
Christina Cassone 
Kredssekretær 


